
5e cyclus 2014             
 
Toezeggingen  
 

Dragt 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

14-06-05 raad Informeert de raad als projecten zodanige invloed hebben 
op het grondbedrijf dat dit de weerstandsratio beïnvloedt; 
bij de najaarsnota wordt de raad geïnformeerd over de 
weerstandsratio van het grondbedrijf en als dit te laag is 
zal aangeven worden hoe dat weer omhoog wordt ge-
bracht.  
 

 

14-06-05 Sturken-
boom 

de raad wordt betrokken bij de invulling van de ‘aantoonba-
re maatschappelijke meerwaarde’ in de Maanwijk.  
 

De initiatiefnemer voert een haalbaarheidsonderzoek uit. Als dit tot 
een positieve uitkomst leidt, vindt  verdere planvorming plaats en 
kan de motie tot uitvoer worden gebracht.  

14-06-19 Piersma maakt een overzicht van de procedure om te komen tot de 
vaststelling van de visie werklocaties. Hierbij worden de 
procedures van de gemeente en van de provincie naast 
elkaar gezet, zodat duidelijk wordt hoe deze procedures op 
elkaar aansluiten en wanneer de raad aan zet is.    

In de uitwisseling van 19 juni  is de raad geïnformeerd over de stand 
van de visie werklocaties. In deze uitwisseling is de raad geïnfor-
meerd over de procedures van gemeente en provincie. Een over-
zicht van deze procedures is gevoegd bij de Erik van 11juli 2014 
(547).  

14-07-10 Piersma Maakt een overzicht met de stand van de reserves na uit-
voering van het CUP en de andere investeringen zoals het 
college gepland heeft. 

Is uitgevoerd 

 
 
Van Beurden 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

14-06-05 Kroeze welke maatregelen kunnen worden getroffen op het ge-
deelte Hessenweg in de bebouwde kom van Achterveld 
waar veel te hard gereden wordt. Overleg met  de politie 
en onderzoek of een smiley geplaatst kan worden 
 

Langs de Hessenweg is onlangs een ‘smiley’ opgehangen. Deze 
blijft hier tot eind september hangen. Van politiezijde is toegezegd 
dat  binnenkort aandacht wordt besteed aan het verkeersgedrag op 
dit weggedeelte.   
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14-06-05 Vos gaat in gesprek gaat met de WSL over betaalbare wonin-
gen 
 

Het beschikbaar zijn van voldoende betaalde huurwoningen is een 
speerpunt van het college. De gemeente en de WSL hebben perio-
diek bestuurlijk overleg. Het eerste overleg heeft voor het zomerrre-
ces plaatsgevonden en stond met name in het teken van kennisma-
ken. Het eerstvolgend overleg vindt plaats in september en zal over 
inhoudelijke aspecten gaan. Het onderwerp “betaalbaarheid van 
huurwoningen” wordt voor dit overleg geagendeerd.  

14-06-05 Vos na de zomer komt een voorstel over startersleningen naar 
de raad 
 

In opdracht van regio Amersfoort zijn de startersregelingen van de 
regiogemeenten door het Economisch Instituut voor de Bouw (EIB) 
geanalyseerd en zijn aanbevelingen gedaan voor aanpassing. Op 
basis hiervan wordt nog dit jaar een voorstel aan de gemeenteraad 
voorgelegd tot  het wijzigen van de Startersregeling. Het budget 
voor startersleningen is echter vrijwel geheel besteed. Daarom 
wordt gekoppeld aan het  hiervoor bedoelde voorstel een voorstel 
voor aanvullend budget voorbereid. 

 
 
Overweg 

datum toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

14-06-05 Den Herder Het niet maaien van gedeelten waar net gezaaid is, wordt 
meegenomen bij de komende aanbesteding van het maai-
en  
 

Gereed, middels toezegging van de wethouder dat dit bij de komen-
de aanbesteding wordt opgenomen in het bestek 

14-06-05 Sturken-
boom 

zoekt uit of voorstel komt om sport als algemeen belang 
aan te merken 

Per memo beantwoord op 12 juni 2014 

14-06-19 Van Ginkel Zoekt uit of de woningen die op het knooperf gebouwd 
worden vallen onder de Wet plattelandswoningen 
 

De woningen op het knooperf Achterveld kunnen niet als platte-
landswoningen worden aangemerkt.  
De Wet plattelandswoningen bevat een regeling voor veehouderijen 
die niet zijn gestopt, maar waarvan de woning qua gebruik wordt 
afgesplitst (plattelandswoning). Het gaat om de bescherming tegen 
geur van de voormalige eigen veehouderij. De agrarische bestem-
ming verdwijnt echter op de locatie waar het knooperf komt (vee-
houderij is al gestaakt).  
Nadere informatie: de boerderijen liggen op forse afstand van de 
knooperflocatie (meer dan 300 meter). Die boerderijen worden eer-
der afgerekend (qua geur) op andere woningen die dichterbij de 
boerderijen zijn gelegen dan de knooperfwoningen. 
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Vermeulen 

datum 
 

toegezegd 
aan 

toezegging gereed / opmerkingen 

13-06-27 Piersma Debat organiseren over het verminderen van (juridische) 
beperkingen en belemmeringen voor de samenleving  

De werkgroep om te bezien hoe dit aan te pakken is gevormd en is 
van start gegaan. De werkgroep heeft een brief met aanbevelingen 
verzonden aan het college, waar het college op gereageerd heeft. 
De werkgroep geeft op 12 september a.s. een presentatie van de 
bevindingen.  
 

14-06-05 Lensselink de evaluatie over de inzet van AED wordt naar de raad 
gestuurd zodat de raad zijn zienswijze hierover kan geven 
 

Bijgevoegde brief met kenmerk 231242 betreft antwoord van de 
VRU op dit verzoek door de gemeente aan de VRU.  
 
In de vergadering van het AB VRU van 4 juli jl. is een voorstel AED 
(zie bijlage) besproken en aangehouden door de vergadering. Er 
komt een nader voorstel, nadat de portefeuillehouder VRU eerst 
overleg heeft gehad met een aantal burgemeesters, waaronder de 
burgemeester van Leusden. 

 
 
 
 
 
 

Aangenomen moties 2010-2014 
 

nr. datum Motie gereed / opmerkingen 
22 03-10-13 Verzoekt het college ernaar te streven om: 

- het VNG-tijdspad aan te houden: januari 2014 beleidskader in 
de raad, april/mei beleidsregels en verordening in de raad, na-
jaar 2014 uitvoeringsplannen in de raad,   

- voor 1 januari 2015 de gebruikers een aanbod te doen onder de 
nieuwe regeling, 

- in elke raadsinformatiebrief de raad te informeren over de voort-
gang van deze transitie voor de Leusdense samenleving 

 

 
Voor de raadsvergadering van februari 2014 wordt de Peilnota Soci-
aal Domein  aangeleverd. In dit stuk wordt het vervolgproces be-
schreven voor de 3D`s, waaronder ook de AWBZ. We werken tus-
sentijds  intensief samen met de regiogemeenten onder leiding van 
het regiobureau op het gebied van toegang/ toeleiding, contracte-
ring/ financiering, ict en inkoop voor het totale sociale domein.  
-Wethouder Rolle heeft aangegeven dat het niet mogelijk is om voor 
1 januari 2015 alle huidige gebruikers een nieuw aanbod te doen. 
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We streven ernaar om dit zo zorgvuldig en zo snel mogelijk te doen.  
We informeren de raad via de RIB over de actuele zaken van de 
transitie AWBZ op lokaal, regionaal en landelijk niveau. 
Zoals het er nu uitziet worden gemeenten verplicht om in 2015 de 
geïndiceerde zorg volledig over te nemen, inclusief de zorgverlener 
die in 2014 de zorg voor zijn rekening neemt. De gemeenten ont-
vangen hiervoor geen of slechts beperkte compensatie. Daarom is 
het van belang om een geïnnoveerd aanbod gebaseerd op maat-
werk te creëren. Echter sinds het vierde kwartaal 2013 heeft het 
college de beschikking over een deel van de informatie over huidige 
AWBZ indicaties, omvang van gebruikte zorg, zorgdeclaraties en 
actieve aanbieders op postcodeniveau maar nog niet op cliëntniveau 
(onontbeerlijk voor maartwerk). De resterende cliëntgegevens zullen 
in de tweede helft van 2014 worden overgedragen. De wettelijke 
bevoegdheid, noodzakelijk voor deze overdracht van gegevens, ligt 
besloten in Wmo 2015 waarover de Eerste Kamer nog een besluit 
moet nemen. 
 

23 14-11-13 Verzoekt het college: 
- Te zorgen voor continuïteit van de functie van Larikslaan2 met 

het oog op de toekomst door voor 1 januari 2014 duidelijkheid te 
verschaffen; 

- Er zorg voor te dragen dat de organisatie Larikslaan2 niet nu 
hoeft te gaan afbouwen wat in 2015 weer opgebouwd moet wor-
den; 

- Met spoed met Larikslaan2 en anderen te komen tot de in-
richting van het centrale loket in Leusden zodat dit al ruim voor 
2015 in werking kan treden; 

- De financiering van het  centrale loket te halen uit o.a. het transi-
tiearrangement voor de jeugdzorg voor 2015, uit het WMO bud-
get en door een bijdrage van externe financiers(zonder de onaf-
hankelijkheid daarmee te beperken) 

 

 
Het college heeft op 17 december Larikslaan2 een projectsubsidie 
verstrekt van € 47.830,- om de continuïteit van de dienstverlening te 
waarborgen. De subsidie is gedekt uit het budget woonservicecon-
cept en het budget invoeringskosten decentralisaties. 
 
Het college heeft verder een procesbegeleider ‘herstructurering so-
ciaal domein’ aangesteld om samen met Larikslaan2, Welzijn Leus-
den en de stichting Jeugd & Jongerenwerk vorm te geven aan een  
sociale infrastructuur die aansluit bij de ontwikkelingen in het sociale 
domein. De inrichting van het centrale loket vormt hier een onder-
deel van. 

24 14-11-13 Verzoekt het college: 

 in het nadere ontwerp en de realisatie te zorgen dat MFC Atria, 
naast de brede school en de dierenweide en de gymzaal, een 
maatschappelijke functie voor de wijk kan vervullen, en hierover 
met de bewoners van de wijk actief in gesprek te blijven 
 

 

 In het raadsvoorstel 228348 (raadsvergadering 9  juli 2014) 
staat beschreven: “Ten aanzien van de multifunctionaliteit 
van Atlas en Atria willen wij benadrukken dat naast het spe-
cifieke onderwijsdomein zoals de klaslokalen, in beide 
MFC’s voldoende multifunctionele ruimte beschikbaar is 
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voor welzijnsactiviteiten. Hiernaast biedt -al dan niet gekop-
peld met de ruimte van de Kind-organisaties- deze multi-
functionele ruimte mogelijkheden om in te spelen op nieuwe 
onderwijskundige ontwikkelingen zoals de doorontwikkeling 
van onderwijsorganisaties naar Integraal Kind Centrum en 
Passend Onderwijs. Uitgangspunt hierbij is dat de samen-
werkingspartners in de MFC’s door goede afspraken de mul-
tifunctionele gebruiksmogelijkheden van de accommodaties 
zo optimaal mogelijk benutten”. 

   

 In oktober worden een informatieavond gehouden met de 
wijk om te praten over het structuurontwerp. Tijdens dit over-
leg zal met de omwonenden van gedachten worden gewis-
seld over mogelijke en gewenste maatschappelijke activitei-
ten. 

 

25 14-11-13 Verzoekt het college  

 in regionaal verband af te spreken dat in de transitie van de 
jeugdzorg al in 2015 minimaal 20% financiële ruimte door de 
gemeente Leusden zelf wordt ingevuld voor vernieuwing en dat 
dit percentage in de jaren vanaf 2015 toeneemt; 

 af te spreken dat nieuw echt nieuw is, en dat in 2015 maximaal 
80% beschikbaar is voor de inzet van en/of vanuit de oude 
zorgaanbieders;  

 als uitgangspunt af te speken dat 'zelf ingevuld' betekent dat die 
20% van het budget (en de toename daarvan vanaf 2015) niet 
belast is met verplichtingen die niet zijn aangegaan door de ge-
meente Leusden 
 

 
 Minimaal 20% van het budget in 2015 wordt gebruikt voor de 

verschuiving: nieuwe producten, nieuwe werkwijzen en inrichten van 
het sociaal team naar Leusdense principes, passend bij de Leus-
dense manier van werken en naar Leusdens model. Wij mogen uit-
gaan van een groei in dat percentage op termijn, maar kunnen dat 
niet garanderen. 

 Echt nieuw is de manier van werken, andere processen, 
producten en diensten. Oude zorgaanbieders vernieuwen mee zodat 
er straks geen ‘oud’ meer is. Voor de meeste zorg hebben zich nu 
nog geen nieuwe aanbieders (dwz al volledig toegerust voor de ver-
nieuwing) gemeld. 

 De invulling van het lokale deel van de verschuiving en ver-
nieuwing zal door Leusden worden bepaald. De benodigde afspra-
ken met de aanbieders worden op regionaal niveau gemaakt. Op dat 
niveau spreekt en beslist Leusden mee. Het is niet praktisch en niet 
kostenefficiënt om deze afspraken op lokaal niveau te maken. 
Er wordt in 2014 een lokale kwartiermaker aangesteld die onder-
steund zal worden door een regionale procesbegeleider om het so-
ciale team te gaan samenstellen (sollicitaties op basis van lokale 
profielen) en nieuwe werkwijzen te introduceren waarvoor de deel-
nemers van het sociaal team worden toegerust. Dit wordt ook mee-
genomen in de peilnota aan de raad voor eind februari. 
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26 12-12-13 Verzoekt het college:  
Alles in het werk te stellen om te voorkomen dat de knip tussen de Hek-
kerdreef en de Jan Wagenaarlaan daadwerkelijk aangebracht moet 
worden. Hierbij worden de best passende maatregelen getroffen op het 
gebied van verkeersveiligheid. Hierbij worden in ieder geval de volgende 
opties meegenomen: 

- Bewerkstelligen gedragsverandering onder automobilisten uit 
Tabaksteeg-Zuid. 

- Verkeershandhaving; 
- Een door de buschauffeurs te bedienen verkeersregelinstallatie; 
- Versneld realiseren van de doorsteek Ben Ponbaan - Grasdro-

gerijweg – Hamersveldseweg; 
- Veilige herinrichting van de verkeerssituatie ter plaatse waarbij 

er rekening mee wordt gehouden dat er géén knip wordt aange-
bracht. 

 

 
 De busbaan die langs het winkelcentrum loopt mag alleen worden 
gebruikt door busverkeer en vrachtverkeer. De hier ingestelde geslo-
tenverklaring wordt echter massaal genegeerd. Om oneigenlijk ge-
bruik van de busbaan onmogelijk te maken heeft de provincie als eis 
gesteld dat hier een inzinkbare paal wordt aangebracht. Het ligt voor 
de hand dat, zodra deze paal is geplaatst, een groot deel van het 
autoverkeer via het naastgelegen parkeerterrein gaat rijden om zo 
alsnog via de Hekkerdreef de wijk te verlaten. Het ontstaan van een 
sluiproute over een parkeerterrein is om meerdere redenen onge-
wenst. Daarom is contact gezocht met de provincie om te komen tot 
een variant die voor alle partijen zo min mogelijk negatieve effecten 
heeft. Belangrijke aandachtspunten daarbij zijn de verkeersveiligheid 
en de bereikbaarheid van de winkelvoorzieningen. 
De provincie heeft ingestemd met een variant waarbij de busbaan 
alleen tussen 07.00 en 09.00 uitsluitend bestemd is voor busverkeer 
(en vrachtverkeer). Buiten deze uren mag de busbaan ook door 
autoverkeer worden gebruikt. Door deze maatregel moeten bewo-
ners uit Tabaksteeg-zuid tijdens de ochtendspits via de Anna Alei-
dalaan naar de Ben Pon Baan rijden. Pluspunt hiervan is dat de 
schooljeugd  ter hoogte van het Maximaplein veiliger kan oversteken 
(omdat hier dan immers geen doorgaand verkeer rijdt). Verder zal 
het tijdens de ochtenduren op de Hekkerdreef iets rustiger worden. 
Daarnaast zijn de winkels 22 uur per dag vanuit alle windrichtingen 
prima bereikbaar. Deze variant wordt binnenkort ‘vertaald’ in een 
ontwerp-verkeersbesluit, waartegen door belanghebbenden ziens-
wijzen kunnen worden ingediend. Te zijner tijd wordt u hierover na-
der geïnformeerd.  

 

Aangenomen moties 2014-2018 
 

nr. datum Motie gereed / opmerkingen 
1 14-07-09 Verzoekt het college 

 een maximale inspanning te leveren om bij de onderhandelingen 
bij de aanbesteding van het woonomgevingsonderhoud de mi-
nimalisering van de belasting van het milieu als belangrijk aan-
dachtspunt mee te nemen; 

 in het bestek op te nemen dat de aanbieder alternatieve voor-

Gereed, wordt in de komende aanbesteding meegenomen in het 
bestek 
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stellen doet die passen binnen het begrotingsvoorstel 
 

2 14-07-10 Verzoekt het college, 

 de preventieve verslavingszorg genoemd in 8.6 van het CUP uit 
te breiden met het verhogen van de bewustwording onder jon-
geren en ouders/opvoeders van risico’s bij voedingsverslaving; 

 op basis van de uitkomsten van de eerstvolgende Jeugdge-
zondheidsmonitor beleid te formuleren voor overige gezond-
heidsrisico’s 

 
Voedingsverslaving wordt opgenomen in het CUP als onderdeel van 
de preventieve activiteiten rond verslavingszorg.  
Daarom zal, naast alcohol- en drugsproblematiek, ook verslavings-
problematiek worden meegenomen in gesprek met scholen, aanbie-
ders en overige betrokkenen om zo tot een pakket van preventieve 
activiteiten en voorlichtingslessen te komen. 

3 14-07-10 Roept het college op 

 dit procedureschema met tijdspad strak te hanteren en de 
algemene besturen van de gemeenschappelijke regelingen 
hierop aan te spreken  

 

 

 
 
 
Schriftelijke vragen en verzoeken om inlichtingen 
 
datum Schriftelijke vragen Te beantwoorden voor Beantwoord op 

26-05-14 VVD: Visie werklocaties 26 juni 2014 24 juni 2014 

06-06-14 D66 beveiliging Suwinet gemeenten 7 juli 2014 15 juli 2014 

12-06-14 CDA: oversteekplaatsen Asschatterweg 12 juli 2014 1 juli 2014 

16-06-14 GL-PvdA en D66: gebruik round up 17 juli 2014 1 juli 2014 

 
NB: Alle doorgestreepte toezeggingen, moties en schriftelijke vragen worden als afgedaan beschouwd en zijn in de volgende cyclus verwijderd uit de lijst, 
tenzij een raadslid aangeeft dat de beantwoording onvoldoende is. 
 
 
 


